
Fra: Susanne Løvgard  
Sendt: 24. april 2017 19:59 

Til: Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg 

Emne: bænke ved Damhussøen 

 

Jeg er en flittig bruger af områderne omkring Damhusengen og Damhussøen. Som mange andre savner jeg 

bænke på Rødovresiden – en markant modsætning ift. Københavnersiden, hvor der er adskillige bænke. 

Jeg har kontaktet Teknik- og Miljøforvaltningen, som er helt enige i mine observationer !! 

De påpeger, at der er dårligere muligheder for at placere bænke, men at det måske først og fremmest er et 

spørgsmål om økonomi eller mangel på samme. 

De foreslår, at jeg kontakter JER med problemet med reference til, at I tidligere har haft midler til lignende 

projekter i området. 

Derfor denne henvendelse… 

I håb om, I vil tage henvendelsen seriøst, ser jeg frem til et svar. Forhåbentlig med et ”godt tilbud” 

 

Med venlig hilsen 

Susanne Løvgard 

 

 

 

 

 

________________________________________________________________________________ 

 

 

 
 
 
Fra: Lars Ølvang  
Sendt: 10. april 2017 18:46 
Til: Fællespostkasse Vanløse Lokaludvalg 
Emne: Gang/cykelsti 
 
Kære Lokaludvalg 
 
Forenden af Vanløse Byvej ved Toftøjevej fortsætter vejen og blir til to stier. Men 
mange har rigtigt svært ved at vælge den rigtige side. Og stedet vrimler med 
fodbolddrenge, børn, hundeluftere og cyklister. Derfor tænkte jeg det ville være 
nyttigt med sådan et skilt i hver ende af stien:  

 


